
INFORME SOBRE LA VIABILITAT DE FER UNA MILLORA DE LA PISTA 
D’SKATE COM A PROPOSTA DEL PROCÉS PARTICIPATIU DE 
L’ASSEMBLEA JOVE 
 

 
Assumpte: Informar sobre la viabilitat de millorar la pista d’skate. 
 
Data: 23 de febrer de 2024 
 
Tècnic que l’emet: Xavier Bayod Vargas 
 
 
Antecedents: 
 
Durant el passat mes es va realitzar el procés participatiu de l’Assemblea Jove. 
Una de les propostes fetes pels joves era la de millorar la pista d’skate. S’ha 
d’informar que aquesta proposta ja està sent duta a terme.  
 
 
Consideracions Tècniques  
 
La pista d’skate de Sant Vicenç dels Horts pateix d’espai insuficient i 
desperfectes variats, per això des de fa temps que es contempla la millora 
d’aquest espai. Actualment, s’està duent a terme l’avant projecte per millorar 
aquest espai, i aixecar un nou skate park d’uns 1.000 m2, junt amb un circuit de 
pump track, als terrenys annexes al skate park actual. 
 
 
 
 
Conclusió 
 
D’acord amb tot el que s’ha exposat, la Regidoria d’Esports informa que ja 
s’estan realitzant els treballs per construir un nou skate park més modern i amb 
dimensions més grans per realitzar aquesta pràctica esportiva.  
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